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Notulen 73e Algemene Ledenvergadering der studievereniging ismus d.d. 17-9-2020 
 
Aanwezig: 
Jeroen Mooijman, Erik Stoelinga, Jet Dunnewind, Rose Snijders, Boris de Geest, Anna van 
Rooijen, Joos Rutjens, Yante van Haandel, Rik van Doremalen, Thomas Steenkamp, Aniek 
Suurmond, Bas Mandos, Milan van Amerongen, Linde Zwijnenburg, Arthur Kampschuur, 
Marije Berga, Stefan Geene, Gohar Pogosian, Benthe van der Grijp, Jelmer Bruurs 
 
Machtigingen: 
Jordi Uijens machtigt Jelmer Bruurs 
 
Agenda: 
1. Opening 
2. Vaststellen Agenda 
3. Mededelingen 
4. Bespreking notulen 72ste ALV 
5. Vaststellen notulen 72ste ALV 
6. Bespreking jaarverslag XIXe bestuur 
7. Stemming jaarverslag XIXe bestuur 
8. Bespreking financieel jaarverslag XIXe bestuur 
9. Stemming financieel jaarverslag XIXe bestuur 
10. Bestuurswissel 
11. Verkiezing kascontrolecommissie 
12. W.V.T.T.K. 
13. Rondvraag 
14. Sluiting 
 
Opening: 
Jeroen Mooijman opent de vergadering om 20:05. 
Jeroen Mooijman zegt dat er enkele huishoudelijke mededelingen zijn. Hij zegt dat zijn 
internet instabiel is, dus mocht hij onverstaanbaar zijn hij het fijn vindt als dit in de chat wordt 
gezet. Hij zegt dat als hij wegvalt Boris de vergadering zal leiden totdat hij teruggekeerd is. 
Hij zegt dat er weer met stemcodes gewerkt wordt voor als er een gesloten stemming 
aangevraagd wordt en voor het stemmen over de kascontrolecommissie, net als bij de 
verkiezings-ALV.  
 
Vaststellen agenda 
De agenda wordt per acclamatie aangenomen. 
 



Mededelingen 
Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur is vergeten om de leden die geschorst zijn tijdens de 
halfjaarlijkse-ALV te royeren bij de verkiezings-alv. Hij zegt dat dit nu alsnog gedaan zal 
worden. Hij zegt dat er 27 leden geroyeerd zullen worden vanwege het niet betalen van de 
contributie en één vanwege het niet betalen van een galaticket. Jeroen Mooijman royeert 28 
leden.  
Jeroen Mooijman zegt dat hij de motie Tol was vergeten bij de opening, dus dat deze motie 
alsnog nageleefd wordt. Conform de motie Tol wordt het ismuslied gezongen. 
 
Bespreking notulen 72e ALV 
Geen opmerkingen. 
 
Vaststellen notulen 72e ALV 
De notulen worden per acclamatie aangenomen. 
 
Bespreking Jaarverslag XIXe bestuur 
Pagina 19 
Arthur Kampschuur zegt dat hij een vraag heeft over de Management Business Fair. Hij zegt 
dat hij heeft gehoord dat het niet super soepel liep en vraagt Boris hoe hij er zelf op terug 
kijkt, en of hij verwacht dat het volgend jaar weer doorgaat of dat het vast gaat lopen met de 
onderhandelingen met sponsoren. 
Boris de Geest zegt dat het vooral vanwege het online aspect een uitdaging zal worden. Hij 
zegt dat er wat opstartproblemen waren aangezien het de eerste keer was dat dit 
evenement georganiseerd werd en dat bedrijven dus ook niet wisten wat ze konden 
verwachten. Hij zegt dat er voor volgend jaar veel online promotie gedaan moet worden. Hij 
zegt dat er verschillende scenario’s zijn, zoals een online variant of een externe locatie. 
Arthur Kampschuur zegt dat er dus gekeken moet worden hoe het loopt. 
Boris de Geest zegt dat je pas in februari/maart weet wat er wel en niet kan. 
 
Stemming jaarverslag XIXe bestuur 
Jeroen Mooijman legt de stemmingsprocedure uit. 
 
Stemmen voor: 15 
Stemmen tegen: 0 
Stemmen onthouding: 5 
 
Stemmen totaal: 20 
 
Het jaarverslag is aangenomen 
 
 
Bespreking financieel halfjaarverslag XIXe bestuur 
Geen opmerkingen 
 
Marije Berga leest namens de kascontrolecommissie de volgende brief voor: 
 
Kascontrolebrief 73ste ALV der studievereniging ismus, 17 september 2020 



Geachte leden van de drieënzeventigste Algemene Leden Vergadering der Studievereniging 
ismus,  
Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van de 
vereniging van het afgelopen jaar. De commissie heeft op woensdag 2 september jl. het 
laatst de boekhouding gecontroleerd. 
De boekhouding is kloppende en kent op enkele slordigheidjes na geen hiaten. Wel wil de 
commissie het nieuwe bestuur meegeven om na te denken over regels rondom het al dan 
niet teruggeven van geld aan de leden na een onverwachtse annulering van een activiteit. 
De commissie keurt de boekhouding goed en roept de ALV op om vóór dit verslag te 
stemmen. 
Tot slot wil de commissie haar complimenten voor de uitstekende boekhouding uiten aan de 
uittredend penningmeester, Jet, en haar bedanken voor haar inzet van het afgelopen jaar. 
Daarnaast willen we graag de nieuwe penningmeester, Yante, zeer veel succes en wijsheid 
toewensen bij het onderhouden van de boekhouding van ismus. 
 
Met vriendelijke groet,  
Casper Veenhuysen, Milan van Amerongen en Marije Berga 
Kascontrolecommissie 2019-2020 
 
Stemming financieel jaarverslag XIXe bestuur 
Jeroen Mooijman legt de stemmingsprocedure uit. 
 
Stemmen voor: 15 
Stemmen tegen: 0 
Stemmen onthouding: 5 
 
Stemmen totaal: 20 
 
Het financieel jaarverslag is aangenomen. 
 
Bestuurswissel 
Jeroen Mooijman dechargeert Boris de Geest uit de functie van commissaris externe 
betrekkingen. 
Jeroen Mooijman dechargeert Rose Snijders uit de functie van commissaris interne 
betrekkingen. 
Jeroen Mooijman dechargeert Jet Dunnewind uit de functie van penningmeester. 
Jeroen Mooijman dechargeert Erik Stoelinga uit de functie van secretaris. 
Jeroen Mooijman chargeert Anna van Rooijen in de functie van voorzitter. 
 
Anna van Rooijen dechargeert Jeroen Mooijman uit de functie van voorzitter. 
Anna van Rooijen chargeert Joos Rutjens in de functie van secretaris. 
Anna van Rooijen chargeert Yante van Haandel in de functie van penningmeester. 
Anna van Rooijen chargeert Rik van Doremalen in de functie van commissaris interne 
betrekkingen. 
Anna van Rooijen chargeert Thomas Steenkamp in de functie van commissaris externe 
betrekkingen.  
 
Anna van Rooijen schorst de vergadering om 20:45 



Anna van Rooijen opent de vergadering om 20:50 
 
Verkiezing kascontrolecommissie 
Anna van Rooijen zegt dat er begonnen zal worden met het beginnen van de verkiezing van 
de kascontrolecommissie.  
Anna van Rooijen vraagt of er van binnen de ALV mensen zich willen kandideren.  
Vanuit de ALV willen drie personen zich kandideren.  
Anna van Rooijen nodigt Arthur Kampschuur uit zichzelf te presenteren. 
 
Arthur Kampschuur bedankt Anna. Hij zegt dat ze Linda missen, aangezien zij afwezig is, en 
dat dat matig is. Hij zegt dat hij Arthur is en dat hij een lange tijd geleden bestuurslid is 
geweest. Hij zegt dat hij nog nooit deel heeft genomen aan de kascontrolecommissie, maar 
dat hij wel penningmeester is bij zijn scoutingvereniging.  Hij zegt niet heel streng te zijn, 
maar dat hij geen geld zal witwassen. Hij zegt als verkiezingsbelofte te hebben dat er een 
ismushelikopter komt, alleen zegt hij de maat niet te specificeren. Hij zegt dat hij serieus om 
kan gaan met geld en dat hij anders een boekhouder zal bellen.  
 
Jet Dunnewind dat ze Jet is. Zij heeft afgelopen jaar de functie van penningmeester vervuld 
in het bestuur van ismus en zij zal aankomend jaar wederom een jaar penningmeester zijn. 
Zij zegt dat dit haar een uitstekende kandidaat maakt. Zij zegt heel eerlijk te zijn en streng 
doch rechtvaardig Yante te zullen controleren, maar vooral veel tips te geven aangezien dat 
fijn is. 
 
Erik Stoelinga zegt dat hij geen ervaring heeft met de kascontrolecommissie of iets 
vergelijkbaars. Hij zegt zich daarentegen graag te willen inzetten voor ismus en dat hij een 
excuus zoekt om vaker op de ismuskamer te komen. Hij zegt zeker zijn best te zullen doen, 
maar dat hij niks kan beloven met betrekking tot de kwaliteit van het resultaat. 
  
Anna van Rooijen zegt dat er gestemd zal worden over de instelling van Arthur Kampschuur, 
Jet Dunnewind en Erik Stoelinga als kascontrolecommissie. 
 
Stemming kascontrolecommissie 
Anna van Rooijen legt de stemprocedure uit. 
Anna van Rooijen schorst de vergadering om 21:06. 
Anna van Rooijen heropent de vergadering om 21:12. 
 
Stemgerechtigden aanwezig: 19 
Stemgerechtigden machtigingen: 0 
Stemgerechtigden totaal: 19 
 
Jeroen Mooijman zegt dat de kascontrolecommissie zal bestaan uit Arthur Kampschuur, Jet 
Dunnewind en Erik Stoelinga. 
 
W.V.T.T.K. 
 
- 
 
Rondvraag 



Boris de Geest vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en zijn eigen bestuur mag 
bedanken voor het leuke jaar. Hij vraagt of hij het kandidaatsbestuur succes mag wensen en 
hen mag vertellen dat het goed komt. Als laatste vraagt hij Anna om twee topscorers te 
noemen van NEC in de eredivisie. 
Erik Stoelinga vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de aanwezigheid en dat zij zijn 
gekomen ondanks dat de vergadering online plaatsvindt. Verder vraagt hij of hij zijn eigen 
bestuur mag bedanken voor het gezellige en leuke jaar, of hij zich mag verontschuldigen 
tegenover Joos voor een te lang praatje en of hij tegen Joos mag zeggen: ‘przewalskipaard’.  
Jeroen Mooijman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, zijn ex-medebestuurders 
mag bedanken voor een geweldig jaar en dat hij hen graag nog dagelijks ziet. Verder vraagt 
hij of hij het nieuwe bestuur veel succes mag wensen tijdens hun jaar en of hij aan Anna 
mag vragen wie van hen er beter kan draaien. 
Jet Dunnewind vraagt of zij de kascontrolecommissie mag bedanken voor hun inzet het 
afgelopen jaar en het beantwoorden van vragen en of zij het aankomende bestuur veel 
succes en plezier mag wensen. Zij zegt te hopen dat het bestuur vol plezier terug zal kijken 
naar hun bestuursjaar, aangezien dat belangrijk is. Zij vraagt of ze heel heel heel erg haar 
lieve bestuursgenootjes mag bedanken voor het fantastische jaar, stellende dat zij het 
enorm leuk heeft gehad met hen en hier erg dankbaar voor is. 
Rose Snijders vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur, in het bijzonder 
Rik, het aankomende jaar veel succes mag wensen, maar dat zij hier het volste vertrouwen 
in heeft. Zij vraagt of zij haar eigen bestuur mag bedanken voor een leuk jaar en wanneer zij 
weer op vakantie zullen gaan. Als laatste vraagt zij aan Anna wat haar lievelingsdier is sinds 
afgelopen week, maar eigenlijk vorige week. 
Arthur Kampschuur vraagt of hij verstaanbaar is. Hij vraagt of hij het nieuwe bestuur mag 
feliciteren met hun aanstellen, het oud-bestuur mag feliciteren met hoe zij het hebben 
aangepakt in tijden van corona, in het bijzonder Boris en Thomas. Hij vraagt iedereen van 
het huidig en oud-bestuur op te staan, om te controleren of zij een broek aan hebben. Nadat 
hij tevreden is om te zien dat iedereen een broek aan heeft, vraagt hij aan Anna wie 
Machiavelli in gedachten had bij het schrijven van Il Principe. 
Bas Mandos zegt te zijn vergeten dat dit een onderdeel was, aangezien je dit onderdeel als 
secretaris liever vergeet. Hij vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur 
veel succes mag wensen voor het aankomende jaar ondanks alle maatregelen, het 
oud-bestuur mag bedanken voor het afgelopen jaar, aangezien zij het niet makkelijk hebben 
gehad met corona. Hij zegt dat het oud-bestuur het beste voorbeeld was voor wat een 
bestuur kan zijn, zowel naar buiten toe als onderling, waar zij trots op mogen zijn. Hij stelt 
dat hij Joos niet verder zal martelen. 
Benthe van der Grijp vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, het nieuwe bestuur 
veel succes mag wensen aankomend jaar, stellende dat zij een topbestuur zijn en dat zij er 
vertrouwen in heeft. Zij vraagt of zij het oud-bestuur mag bedanken voor een heel leuk jaar, 
ondanks alle moeilijkheden.  
Gohar Pogosian stelt dat zij hier de hele dag op heeft gewacht. Zij vraagt of zij de ALV mag 
bedanken voor de ALV, het oud-bestuur mag bedanken voor hun inzet afgelopen jaar, in het 
bijzonder Boris, en of zij het huidige bestuur veel succes mag wensen. Zij zegt vertrouwen te 
hebben in dat zij het goed gaan doen. Zij vraagt aan Boris waar zijn broek is, aan Anna hoe 
graag ze naar Pauw wilt als formeel uitje, aan Yante of ze liever tequila drinkt of aan PSRM 
werkt en of er een plekje in de begroting wordt vrijgehouden voor de PayPal van haar 
suikerpapa en aan Rose of zij uit de bijbel leest bij een vergadering. Als laatste vraagt zij of 
zij Rose en Jet mag feliciteren met hun functie bij Cultuur op de Campus, Erik, Jet en Arthur 



mag feliciteren met hun functie bij de kascontrolecommissie en Bas succes mag wensen 
aan de frontlinies. 
Linde Zwijnenburg vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV en het oud-bestuur mag 
bedanken voor het afgelopen jaar, aangezien zij ismus erg leuk voor haar hebben gemaakt. 
Zij vraagt of zij het nieuwe bestuur veel plezier mag wensen aankomend jaar, waarna zij 
stelt trots te zijn op hen. Als laatste vraagt zij aan Anna wat haar favoriete brakke Subway 
broodje is. 
Marije Berga vraagt of zij het oud-bestuur mag bedanken voor hun inzet het afgelopen jaar, 
het nieuwe bestuur veel succes mag wensen in het komende jaar, in het bijzonder Yante, en 
wat het favoriete koekje van Yante is.  
Milan van Amerongen vraagt of hij het oud-bestuur, en met name Jet, mag bedanken voor 
hun inzet het afgelopen jaar en Jet mag feliciteren met een financieel jaarverslag waar geen 
opmerkingen over waren. Hij vraagt of hij het nieuwe bestuur veel succes en plezier mag 
wensen en aan Jet of zij met een goed gevoel terugkijkt op het afgelopen jaar. 
Stefan Geene vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het oud-bestuur mag 
bedanken voor een heel leuk jaar, wat goed gegaan ondanks de perikelen omtrent corona, 
en het nieuwe bestuur veel succes mag wensen. Hij stelt dat zij het goed gaan doen 
ondanks de maatregelen en moeilijkheden.  
Thomas Steenkamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en hij stelt dat hij zin 
heeft om Joos te naaien. Hij vraagt of hij het oud-bestuur mag bedanken voor het afgelopen 
jaar, stellende dat hij een fantastisch jaar heeft gehad ondanks corona, Boris mag bedanken 
voor de fantastische samenwerking de afgelopen tijd en Arthur en Boris mag bedanken voor 
hun deelname aan de acquisitiecommissie. Hij stelt dat Bjorn Vlemminx natuurlijk een van 
de topscorers van NEC is. Als laatste vraagt hij of hij zijn eigen bestuur veel succes en 
plezier mag wensen. 
Rik van Doremalen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het oud-bestuur enorm 
mag bedanken voor hun inzet en prestaties het afgelopen jaar en Rose mag bedanken voor 
de overdracht en het luisteren naar zijn klachten en gezeik. Hij vraagt aan Arthur of hij zijn 
huisgenoot niet meer zijn moeder zou willen noemen en aan Joos of hij er nog zin in heeft. 
Yante van Haandel vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, het oud-bestuur mag 
bedanken voor een mooi en leuk jaar en Jet mag bedanken voor haar hulp tot nu toe en in 
de toekomst. Zij vraagt aan Bas of hij deel neemt aan de reiscommissie als er een 
ismushelikopter is en aan Marije of zij haar tijd op Hoogeveldt rij 11 leuk vond en of ze Gino 
nog kent. Zij vraagt of ze Gohar mag antwoorden dat het altijd tequila zal zijn en dat het geld 
van de suikerpapa helaas niet binnen is en dus niet naar ismus toe zal gaan. 
Joos vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het oud-bestuur mag bedanken voor 
hun inzet en enthousiasme gedurende het hele jaar, het huidige bestuur mag feliciteren en 
alvast mag bedanken voor het komende jaar, waar hij ondertussen al een stuk minder zin in 
heeft. Hij vraagt aan Anna wie de betere voorzitter is, Jeroen of zij.  
Anna van Rooijen vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, de aanwezigen mag 
bedanken voor de felicitaties, het oud-bestuur een fijn en rustig jaar toe mag wensen en hen 
mag bedanken voor alles het afgelopen jaar. Zij stelt er enorm veel zin in te hebben 
aankomend jaar en zegt er het volste vertrouwen in te hebben. Zij vraagt of ze Boris mag 
beantwoorden met dat zijn vraag al beantwoord is, maar dat zij het wel heeft opgezocht met 
een vermoeden dat het Vlemminx was. Zij vraagt of ze op Jeroen mag antwoorden dat zij 
beter kan draaien. Zij vraagt of ze Rose mag beantwoorden met dat ze geen idee heeft waar 
Rose het over heeft, maar dat ze vlinder als antwoord geeft hoewel ze daar bang voor is. Zij 
vraagt of ze Arthur mag beantwoorden met dat ze geen broek maar rok aan heeft, en dat ze 



geen antwoord heeft op de vraag van hem, aangezien ze niet weet wie Machiavelli was. Zij 
vraagt of ze Benthe mag bedanken voor het feit dat ze is komen opdagen als intro-moeder 
zijnde. Zij vraagt of ze op Gohar mag antwoorden dat ze ontzettend graag naar Pauw wilt, 
maar dat het aan de formele commissie ligt. Zij vraagt of ze Linde mag beantwoorden met 
dat haar favoriete brakke Subway broodje de Subway melt met chipotle saus is. Ten slotte 
vraagt zij of ze Joos mag beantwoorden met dat Jeroen nog steeds de beste voorzitter is, 
aangezien zij zichzelf nog moet bewijzen. 
 
Sluiting 
Anna van Rooijen sluit de vergadering om 21:38. 


